
Dagsorden til bestyrelsesmøde 04-06-2025 

 

Tilstede: Johannes, Tommy, Henrik, Helge, Steen, Johanne 

Afbud: Søren, Lars 
 

1. Vandforbrug seneste md. 12 km3 iflg. Mads. Obs om der er et vandrør som er 
sprunget? Undersøger. 
Aftaler at målere som hører til klubhus skal aflæses hver måned, i forbindelse 
med bestyrelsesmødet. Vandmåler dækker hele huset. 
Vand til opvaskemaskinen aflæses i dag til: 17,418 m3 
Strøm aflæses i dag til: 1747,2kWh (Inkl. varmepumpe) 
Hovedmåleren vand aflæses i dag: 3055m3. 
Johannes anbefaler at der aftales en kWh-pris med havnen(Havnemøde) 
Johannes opfordrer til at der skal indhentes kreditnota på seneste 
strømregning(Henrik) 
Johannes opfordrer til at vi laver kvartalsregnskab til internt brug. 
Der skal aftales en dato med havnen(Steen) 

2. Sejlerskole, der skal indhentes udeståender for sejlerskolen, teori og praktisk 
2024(Henrik). Desuden kontingent – udeståender. Overblik over hvem der 
burde have medlemskab, fordi de har plads i havnen. 

3. Opfølgning på sidste bestyrelsesmøde: 

Forsikring netbank og bestyrelsesforsikring.  

Sidste møde: Helge har været i kontakt med Codan vedr bestyrelsesansvars- og IT 
forsikring. Kontakter nyt forsikringsselskab for konkurrerende tilbud (Helge). 

Tilbud er sendt til klubbens mailadresse(Henrik). Obs tilbuddet udløber 14/6.  

Steen kontakter Dansk Sejlunion for at høre om de har forsikringstilbud. De tilbyder 
ikke forsikring. 

Gulv i Køkken, Helge har talt med forsikring som kræver vvs-rapport før taksator 
vurderer skade. Gulvafløbet er fejlkontrueret, derfor dækker forsikringen ikke. 
Køkkenet skal tømmes, undtagen hjørneskabet. Gulvmanden kommer herefter, skal 
bruge 14 dage. 7/9 skal køkkenet tømmes. Herefter bookes gulvmanden(11/9) 

Der skal laves opslag til klubhuset angående information til gæstesejlere og 
autocampere(Henrik). 

Regler for udlejning, skal opdateres på hjemmesiden(Steen) Hjemmeside er 
opdateret. 



  

4. Der er sendt ønske til havnen om et snarligt samarbejdsmøde. Johannes, 
Henrik og Steen deltager fra bådeklubben, evt deltager Helge også. 

5. Økonomi: Conventus (Regnskabsprogram og medlemsportal) – systemet er 
blevet opdateret. (se også ovenfor) 
 

Medlemskaber og priser, udsættes til næste møde, Fastsættelse af kontingent – 
drøftes at det skal der fokus på hvert år. Også medtænke dansk sejlunion. 
(muslinger, vild med vand, bridge, ungdom osv.osv.)  

6. Nyt fra Udvalg i Strib bådeklub: 

● Bridgeklub 

Magrete Storm  

 

● Sejlerskole 

Per Askjær Rasmussen – der er fuldt hold 

 

● Aktivitetsudvalg: 

Helle Kynde Hornum  

 

● Bådelaug: 

Per Askjær Rasmussen  

 

Vild med vand 

Anders  
 

● Sponsor udvalg: 

Per Stub Olsen  

 
 

● Kapsejlads udvalg  



Henrik Wolter 

 

● Ungdomsafdeling: 

Johanne – der er nu et lille hold på 4-5 unge sejlere. Og der er to erfarne 
ungdomssejlere som gerne vil hjælpe med at undervise de nye sejlere. 

 

● Udlejning af klubhus: 

Henrik Wolter – det fungerer, der er mange bookninger. Lejen er som altid, der 
tillægges som noget nyt et depositum på 1500 som refunderes når rengøring er 
godkendt. Det betyder at rengøring skal godkendes, det bliver indtil videre 
bestyrelsen som godkender.  
 

● Maste vedligehold: 

Erling - Intet nyt 

 

● Muslinge gruppe 

Steen – det kører godt, der er nu ca. 25 betalende medlemmer. 

 

Klubhus vedligehold(bliver fremover et fast punkt på dagsordenen)  

Der skal laves udtag til emhætte i taget. Tommy kontakter tømrer for tilbud. 

Gavl på facaden skal males. Evt. flere vægge. Aftales på næste møde en fælles 
arbejdsdag. 

Solceller – det skal planlægges hvor den skal sættes op, (drøftes med havnen) 

Strøm i skurene skal efterses af den elektriker som etablerede forbindelsen til 
bådeklubbens skur(Bennike el)(Henrik kontakter), så strøm i alle skyure kan 
reetableres.  

Evt. – Windsurf som medlemmer af klubben: Drøfter – det byder vi velkommen, og 
det ville være oplagt hvis der på sigt kunne etableres en windsurferafdeling under 
bådeklubben med undervisning. 

 

Næste møde bliver 6.8.2025 kl 18.30. 



 


